



8天
7晚

山东经典游

青岛·潍坊·淄博·曲阜·泰安·济南



无购
物站

行程特色:

- ✓ 深度游览**山东四大名城**: 欧陆情怀**青岛**、齐国故都**淄博**、泉水之都**济南**、孔圣之乡**曲阜**。
- ✓ **特色风味餐**: 青岛渔家宴、潍县风味、中式合菜、济南饺子宴。
- ✓ **全程当地5星级酒店**

泰山风景区 —— 泰山为**五岳之首、天下第一山**，主峰**玉皇顶**海拔为 15,327 米。“泰山安，四海皆安”——她成为百姓崇拜、帝王告祭的神山。其景巍峨雄奇，有石坞松涛、云海玉盘等美丽壮阔的自然景观。

尼山圣境 —— 尼山是孔子的诞生地，是历代儒客朝拜之圣地。主要景点有：孔子像、大学堂、尼山孔庙、尼山书院、观川亭、夫子洞、诸子百家园、尼山圣秀等。

第1天	吉隆坡 → 中转 → 青岛 在吉隆坡国际机场集合，乘搭航班飞往青岛市，抵达晚餐后接送往酒店入住	● 晚餐	青岛东方影都皇冠假日酒店 或同级当地 5★
第2天	青岛 青岛啤酒厂——了解青岛啤酒、品尝当日新鲜啤酒 五四广场——青岛具标志性的中心广场 青岛奥林匹克帆船中心——奥运帆船比赛，打造世界帆船而建 八大关——人称“万国建筑博物馆”最能体现青岛“红瓦绿树、碧海蓝天”之特点 小麦岛公园——网红打卡地 栈桥——青岛的象征，栈桥似长虹卧波，回澜阁熠熠生辉	● 早餐/午餐/晚餐	青岛东方影都皇冠假日酒店 或同级当地 5★
第3天	青岛 (1小时 20分钟) 潍坊 唐岛湾湿地公园 —— 海上西湖的美誉 大鲍岛文化街区 (广兴里) 青岛建筑最集中，面积最大的休闲街区、外观天主教堂、中山路记忆馆 前往潍坊市高密 莫言故居 ——百年历史的庄村	● 早餐/午餐/晚餐	潍坊高密蓝海大酒店 或同级当地 5★
第4天	潍坊 (1小时 20分钟) 淄博 杨家埠民间艺术大观园——享誉“世界风筝都”，集风筝生产、年画印刷与民俗旅游为一体 参观 潍坊风筝博物馆 。淄博游览 周村古街 ——保存完好的明清古建筑，古迹众多，建筑风格迥异，中西文化合璧 齐文化博物院 里面展出的文物有三千多件，很多都是精品	● 早餐/午餐/晚餐	淄博万豪酒店 或同级当地 5★
第5天	淄博 (2小时 50分钟) 曲阜 (1小时 20分钟) 泰安 尼山圣境 —— 观赏 天下归仁灯光秀 、 大学之道表演 、体验 手读论语 。接送往泰安，游览 泰安西湖公园 ，欣赏波光潋滟的湖水和喷泉	● 早餐/午餐/晚餐	泰安金盛酒店 或同级当地 5★
第6天	泰安 泰山风景名胜 区(含缆车) —— 南天门 、 天街(俯瞰十八盘) 、 唐摩崖石刻 、 日观峰 、 玉皇顶 。	● 早餐/午餐/晚餐	泰安金盛酒店 或同级当地 5★
第7天	泰安 (50分钟) 济南 黑虎泉、曲水亭街、泉城广场、宽厚里古街、百花洲、山东博物馆	● 早餐/午餐/晚餐	济南阳光壹佰美爵酒店 或同级当地 5★
第8天	济南 → 中转 → 吉隆坡 抵达家园	● 早餐	-

指定自费项目: 青岛总督府、小鱼山公园、济南五龙潭、济南大明湖游船、泰安岱庙、济南夜市。

380 人民币-每人

声明: 上述行程仅供参考, 原则上本公司会尽量保持内容不变, 然而正确行程乃依据当地接待社按当时实际情况重新调整后为准。

Tour Code: 8CTAI
(Updated: 01-Jul-2023)



神州国际旅游(马)有限公司
ROYSTAR TRAVEL & TOURS SDN BHD (203165-T)

☎ 03-21430288 📞 016-5500590/529

📍 No.16A & 16B, Lorong Brunei 3, off Jalan Pudu, 55100 Kuala Lumpur, Malaysia.



康泰旅行社(马)有限公司 (97581-U)

HONG THAI TOURS & TRAVEL (M) SDN BHD

☎ 03-2148 8448 📞 016-5500578



8D
7N

SHANDONG CLASSIC TOUR

Qingdao · Weifang · Zibo · Qufu · Tai'an · Jinan

NO
SHOPPING
STOPS

Highlights:

- ✓ Visiting **4 famous cities in Shandong** in depth — **Qingdao** with western feelings, **Zibo** as the former capital of Qi kingdom, **Jinan** as the city of springs, and **Qufu** as the hometown of Confucius.
- ✓ **Authentic local dishes:** Qingdao fisherman's feast, Wei county's flavor, Eastern mixed cuisine, Jinan dumpling feast.
- ✓ **Local 5 Star Hotel**

Mount Tai Scenic Area — Mount Tai is regarded as **the leader of 5 Sacred Mountains / Top Mountain of the world**. Its main peak, **Yuhuangding**, is 15,327 meters above sea level. "When Mount Tai is stable, the world will be stable as well" — it has become a sacred mountain worshiped by many as well as the emperors. Its majestic scenery comprises breathtaking natural views, like stone buildings, waves of pines, sea of clouds and mountain peaks.

Nishan Sacred Land — Nishan is the birthplace of Confucius, and visited by many Confucian scholars in the ancient time. Its main attractions include Statue of Confucius, Daxue Hall, Nishan Confucian Temple, Nishan Academy, Guanchuan Pavilion, Confucius Cave, Home of Zhuzi Baijia, Nishan Shengxiu, etc.

DAY 1	KUALA LUMPUR → TRANSIT → QINGDAO Assemble at KLIA for your flight to Qingdao . Upon arrival in Qingdao international airport, after dinner transfer to check-in hotel	🍽️ Dinner	➡️ Qingdao Crowne Plaza Hotel or similar local 5★
DAY 2	QINGDAO Qingdao Beer Factory — Learn about Tsingtao Beer and taste the fresh beer of the day May Fourth Square — Qingdao iconic central square Qingdao Olympic Sailing Center — Olympic sailing competition, built for world sailing. Badaguan Scenic Area — "Museum of Architecture of All Nations", which best to reflect the characteristics of Qingdao's red tiles, green trees, green sea and blue sky. Xiaomaidao Park — Popular snap at an internet famous site Trestle Bridge — the symbol of Qingdao is like a rainbow lying on the waves, and Huilan Pavilion is shining brightly.	🍽️ Breakfast / Lunch / Dinner	➡️ Qingdao Crowne Plaza Hotel or similar local 5★
DAY 3	QINGDAO (1 hour 20 min) WEIFANG Tangdaowan Wetland Park — The reputation of west lake on the sea Dabao Island Cultural Street Qingdao most concentrated building largest recreational area. View Cathedral 、 Zhongshan Road Memory Hall . Transfer to Weifang Gami Mo Yan Former Museum — A century old village	🍽️ Breakfast / Lunch / Dinner	➡️ Weifang Blue Horizon Hotel or similar local 5★
DAY 4	WEIFANG (1 hour 20 min) ZIBO Yangjiabu Grand View Garden of Folk Art — "Kite Capital of the World", which integrates kite production, CNY picture printing and folk tourism. Visit Kite Museum of Weifang . Transfer to Zibo visit Zhoucun Ancient Street — well-preserved ancient building of Ming-Qing dynasty and a blend of Chinese-Western culture. Visit the Qi Heritage Museum more than three thousand pieces of cultural relics on display	🍽️ Breakfast / Lunch / Dinner	➡️ Zibo Wellhoo Hotel or similar local 5★
DAY 5	ZIBO (2 hour 50 min) QUFU (1 hour 20 min) TAI'AN Nishan Sacred Land — lighting show , performance of the Great Learning and experience hand-reading the Analects of Confucius . Visit Tai'an West Lake Park and enjoy the shimmering lake and fountain	🍽️ Breakfast / Lunch / Dinner	➡️ Tai'an Jinsheng International Hotel or similar local 5★
DAY 6	TAI'AN Mount Tai Scenic Area (included cable car) — Nantianmen , Tianjie (overlooking Shibapan) , Tang Moya Stone Carvings , Riguan Peak , Yuhuangding .	🍽️ Breakfast / Lunch / Dinner	➡️ Tai'an Jinsheng International Hotel or similar local 5★
DAY 7	TAI'AN CITY (50 min) JINAN CITY Black Tiger Spring 、 Qushuiting Street 、 Quancheng Square 、 Kuanhouli Old Street 、 Baihua Pond 、 Shandong Museum	🍽️ Breakfast / Lunch / Dinner	➡️ Grand Mercure Jinan Sunshine Hotel or similar local 4★
DAY 8	JINAN → TRANSIT → KUALA LUMPUR Arrival Kuala Lumpur	🍽️ Breakfast	-

Compulsory Tour: Qingdao Governor's Mansion, Xiaoyushan Park, Jinan Wulongtan, Jinan Boat ride Daming Lake , Tai'an Dai Temple, Jinan Night Market

RMB 380 per pax

DISCLAIMER: The above itinerary is for reference only, and is subject to any necessary changes in accordance to local requirements.



神州国际旅游(马)有限公司
ROYSTAR TRAVEL & TOURS SDN BHD (203166-T)

☎️ 03-21430288 📞 016-5500590/529

📍 No.16A & 16B, Lorong Brunei 3, off Jalan Pudu, 55100 Kuala Lumpur, Malaysia.



康泰旅行社(马)有限公司
HONG THAI TOURS & TRAVEL (M) SDN BHD

☎️ 03-2148 8448 📞 016-5500578

Tour Code: 8CTAI
(Updated: 01-Jul-2023)